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Jautājums, uz kuru jāatbild mutiski O-000119/2016 

Komisijai 
Reglamenta 128. pants 

Esteban González Pons, Monika Hohlmeier 
PPE grupas vārdā 

Temats: ES iekšējā drošība - panāktais progress un atlikušās problēmas gadu pēc bezprecedenta 
teroristu uzbrukumiem 

Ir pagājis gandrīz gads kopš uzbrukumiem Parīzē, un šajā laikposmā Eiropā ir notikuši vēl 13 citi 
teroristu uzbrukumi — drošība joprojām ir ES iedzīvotājiem ļoti aktuāls jautājums. Neraugoties uz 
ievērojamiem likumdošanas sasniegumiem šajā jomā pēdējā gada laikā, tostarp pastiprinot ES 
aģentūras, jo īpaši Eiropolu un Eirojustu, izveidojot Eiropas robežu un krasta apsardzi un pieņemot ES 
PDR direktīvu, joprojām vēl ir daudz darāmā, lai panāktu drošības savienību, ko Komisijas 
priekšsēdētājs pasludināja 2016. gada martā un vēlreiz atkārtoja savā 14. septembra uzrunā par 
stāvokli Savienībā. 

1. Kā Komisija vērtē līdz šim panākto progresu, jo īpaši attiecībā uz informācijas apmaiņu starp 
dalībvalstu drošības dienestiem un to ieguldījumu Eiropola datubāzēs un SIS II? 

2. Prevencijai, atklāšanai un izmeklēšanai ir nepieciešama pastiprināta un efektīva informācijas 
apmaiņa starp dalībvalstu tiesībaizsardzības un tiesu iestādēm un attiecīgām ES aģentūrām, kā 
arī starp pašām ES aģentūrām, pilnībā izmantojot esošos ES instrumentus. Ar kādiem 
konkrētiem likumdošanas pasākumiem Komisija plāno uzlabot datubāžu sadarbspēju? 

3. Kādā veidā Komisija plāno efektīvi nepieļaut radikalizāciju tiešsaistē un bezsaistē? 

4. Ir pierādīts, ka divi no Parīzē notikušajos uzbrukumos iesaistītajiem teroristiem izmantoja 
nelegālās migrācijas plūsmu uz Eiropu, ieceļojot caur Grieķiju, kur viņi tika reģistrēti ar viltotiem 
Sīrijas dokumentiem, un pārvietojoties pa bēgļu maršrutiem. Ko Komisija plāno darīt, lai 
nepieļautu, ka teroristi ļaunprātīgi izmanto bēgļu maršrutus? 

Iesniegšanas datums: 6.10.2016 
Nosūtīts: 10.10.2016 
Termiņš atbildei: 17.10.2016 


